
Referat tandlæge fagmøde d. 1.5.2019 

Lokale 2.22 sal Thors Bakke, kl. 13.00 - 15.00  

Afbud: KK, LH 

Ordstyrer: CJ 

Referent: MK 

Dagsorden 

1. Revision af materialeliste.  

Materialer gennemgået. Der laves en produktliste og nogle enkelte produkter opdateres.  

2. Diskussion ud fra Bente Nyvads artikel om caries.  

3. Skal vi lave vores egen Randers model med fokus på profylakse eller? 

Punkt 2 og 3 slået sammen. 

Der brain-stormes omkring forskellige tilgange til profylakseplan. Skal SCOR-blanketterne 

opprioteres? Kan vi eventuelt trække SCOR tal alternativt? Skal der flere tandlæge-us ind? Skal vi 

følge tandens pejlemærker? Skal alle børn indfarves? Erfaringer fra lokalklinikker med håndtering af 

forskellige behov diskuteret.   

4. Ny Rtg-bekendgørelse 

CJ gennemgår den nye bekendtgørelse. Den vil indebære nogle væsentlige administrative 

forandringer i forhold til vores nuværende måde at håndtere røntgen på.  

Dette vil der komme nærmere besked om, når der er tjekket op på tingene ved LH og 

strålehygiejnisk institut.  

5. evt. 

Blev ikke aktuel 

 

 

 

 

Tak for et godt møde  


